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PROTOKÓŁ Nr XXX/2016 
z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 

z dnia 23 listopada 2016 r. 
 

 
 

Ustawowa liczba Radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 14 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie    900 

 

 

 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Jacek Ciapała 
2. Władysław Czerwiński 
3. Rafał Fogiel 
4. Michał Gaczkowski 
5. Sebastian Gaik 
6. Ireneusz Kuczyński 
7. Grzegorz Królik 
8. Jan Ratajczyk 
9. Adam Stobiecki 
10. Włodzimierz Warmus 
11. Paweł Wąs 
12. Mirosław Włóka 
13. Konstanty Ruciński 
14. Sławomir Szczur 

 
 

Radni nieobecni na sesji: 
15. Bartosz Borkowski 
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Burmistrz Sulejowa     Wojciech Ostrowski 
2. Radni Rady Powiatu                 Tomasz Michalczyk 

 Zbigniew Sarlej 
3. Skarbnik Gminy      Czesław Pacan 
4. Kierownik Referatu Gospodarki     Elżbieta Purgał-Gębalska 

Nieruchomościami i Rolnictwa 
5. Kierownik Referatu Promocji, Kultury,   Sławomir Rybak 

Turystyki i Sportu    
6. Kierownik Referatu Ogólno-Organizacyjnego  Ilona Zawisza  
7. Kierownik Referatu Podatków i Opłat                           Bogusława Dudkiewicz 
8. Radca prawny      Barbara Balcerzyk-Bojarczuk 
9. Dyrektor BOJO w Sulejowie                                         Michał Kieszkowski 
10. Dyrektor Biblioteki Miejskiej w Sulejowie                   Joanna Albin 
 

 
 

Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 

Otwarcia XXX sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa, 
radnych Rady Powiatu, sołtysów oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
Stwierdził, że radny Grzegorz Królik jest w drodze, na obrady sesji trochę się spóźni. Radny 
Bartosz Borkowski usprawiedliwiony. 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 
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Punkt 2 

 
Przedstawienie porządku obrad. 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 
Zmiany do porządku obrad wnieśli: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki wnioskował o wprowadzenie do 
porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały na udzielenie pomocy 
finansowej Gminie Aleksandrów.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekt uchwały, która ma być wprowadzona do porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekt  uchwały otrzymali. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                        
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę do porządku 
obrad. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 
 
za   13 
przeciwnych  0 
wstrzymujących 0 
 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między 

sesjami.  
4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Sulejów za rok 

szkolny 2015/2016. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2016-2025. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych oraz dodatkowych zwolnień z tego podatku. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Regulaminu określającego 
wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 
za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość                 
i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze 
stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych                 
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Sulejów oraz 
wprowadzenia zmian do Regulaminu określającego wysokość nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego oraz zasad jego przyznawania i wypłacania dla 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Sulejów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Programu Współpracy Gminy Sulejów 
z Organizacjami Pozarządowymi w 2017 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/184/2016 Rady Miejskiej 
w Sulejowie z dnia 8 kwietnia 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Piotrkowskiemu..   

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie w ramach 
odszkodowania nieruchomości zamiennej stanowiącej własność Gminy Sulejów. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Sulejów. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Sulejowie                  
w sprawie zwiększonego ruchu transportu tranzytowego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Sulejów do Stowarzyszenia 
jednostek samorządu terytorialnego na rzecz budowy drogi ekspresowej S12, 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały na udzielenie pomocy finansowej 
Gminie Aleksandrów.  

18. Interpelacje radnych - odpowiedzi.    
19. Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
20. Zakończenie obrad. 

 
 

 
 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 
 
 
 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 
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Pan Burmistrz poinformował, że o godz. 1100 będzie musiał opuścić sesje wraz z radnym 
Janem Ratajczykiem, aby podpisać umowę na budowę sali gimnastycznej w Witowie. 
 
 
 

Punkt 3 
 
 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
 
 

Informację o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami 
przedstawił Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski.  
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są pytania do informacji przedstawionej przez 
Burmistrza. 
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
        Prosił o informację, czy w ramach naprawy poboczy w Kałku będą wykonane pobocza  
        przy drodze Witów Kolonia.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
        Poinformował, że pobocza będą wykonane na odcinku od Przygłowa do Witowa.  
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 

Zapytał: 
- ile będzie płacone za 1 km odśnieżania, 
- kto w urzędzie odpowiedzialny jest za „Akcje Zima”, 
- do kogo należy zgłaszać odśnieżenie drogi.   

 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
        Zapytał, kiedy Pan Burmistrz zrealizuje i nastąpi wbicie przysłowiowej łopaty: 
        - boisko sportowe w Barkowicach zgłaszane przez radnego Sławomira Szczura, 
        - drogę we wsi Salkowszczyzna zgłaszaną przez radnego Jacka Ciapałę, 
        - ulicę Dobra Woda zgłaszaną przez radnego Ireneusza Kuczyńskiego,  
        - ulicę Taraszczyńską zgłaszaną przez radnego Grzegorza Królika. 
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Radny 
Ireneusz Kuczyński 

Zapytał, co zostanie zrobione z pieniędzy zaoszczędzonych na boisku sportowym  
w Łęcznie. 
Poinformował, że złożył 8 wniosków do budżetu na 2017 r. i wszystkie zostały 
odrzucone. 
Pan Burmistrz udziela odpowiedzi, że ulica Dobra Woda nie będzie teraz realizowana. 
Czyli wcześniej Pan Burmistrz kłamał, ponieważ obiecał mieszkańcom, że ulica ta  
zostanie wykonana.  
 
 

Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

Prosił o przestrzeganie i realizowanie porządku obrad sesji.  
Radni przyjęli porządek obrad dzisiejszej sesji i należy go realizować.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę radnemu Ireneuszowi Kuczyńskiemu                 
o kontynuowanie tej wypowiedzi, ale w punkcie obrad sesji – wolne wnioski i zapytania. 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
           Stwierdził, że zabrał głos tylko dlatego, że nie mógł tego zrobić na posiedzeniu  
           komisji w dniu 17 listopada 2016 r., ponieważ Pan Burmistrz mimo zaproszenia  
           nie przybył na posiedzenie komisji. Przewodniczący komisji Pan Jan Ratajczyk  
           osobiście w dniu komisji zapraszał Pana Burmistrza.  
 
 
Na obrady sesji przybył radny Grzegorz Królik.  
 

 
 

Punkt 4 
 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Sulejów za rok 
szkolny 2015/2016. 

 
 
 
Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Sulejów za rok szkolny 
2015/2016 przedstawił Dyrektor Biura Obsługi Jednostek Oświatowych Pan Michał  
Kieszkowski.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
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Punkt 5 

 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Sulejów na lata 2016 – 2025.  
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   -       13 
przeciwnych  -         0 
wstrzymujących  -         1 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXX/259/2016 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2016-2025. 
 

 
Punkt 6 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan. 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                       
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   -         12 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          2 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXX/260/2016 w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2016 rok. 
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Punkt 7 
 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości. 

 
 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Pani Bogusława 
Dudkiewicz.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                         
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   - 14 
przeciwnych  - 0 
wstrzymujących  - 0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXX/261/2016 w sprawie ustalenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 
 

Punkt 8 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych oraz dodatkowych zwolnień z tego podatku. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Pani Bogusława 
Dudkiewicz.  
 
Radny 
Jacek Ciapała 
         Przekazał informację, że podatnicy płacący podatek od środków transportowych  

       apelowali o obniżenie wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz  
       dodatkowych zwolnień z tego podatku.  
       Powinniśmy się zastanowić, czy nie należy dokonać obniżenia tego podatku.  
       Może w ten sposób pozyskamy dodatkowych podatników.  
 
       Wrócił do poprzednich kadencji Rady Miejskiej i stwierdził, że Panu Burmistrzowi 
       Stanisławowi Baryła nigdy nie zdarzyło się, żeby opuścił obrady sesji.  
       Można przecież tak zaplanować sprawy, żeby w dniu sesji być dyspozycyjnym.  
       Kiedy radni mają zadawać pytania jeżeli na sesji nie ma Pana Burmistrza.  
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       Jeżeli chcemy cokolwiek zrobić w Gminie to musimy wspólnie podejmować 
       działania.  
 

Radny 
Konstanty Ruciński 
        Uważa, że nie należy faworyzować tylko jednej grupy podatników.  
        Nie powinniśmy dzielić społeczeństwa.  

     W taki sam sposób powinniśmy potraktować także innych podatników.  
 
 
Radny 
Mirosław Włóka 
           Poinformował, że w Gminie Mniszków podatki od środków transportowych są 
           niższe od naszych o 50%. 
           Powinniśmy zrobić ukłon w stronę transportowców.  
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
          Stwierdził, że wniosek Pana Jacka Ciapały jest słuszny i może się naszej Gminie  
          opłacić. Niższa opłata transportowa może przyciągnąć dodatkowych podatników.  
 
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   - 13 
przeciwnych  -  1 
wstrzymujących  -  0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXX/262/2016 w sprawie ustalenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz dodatkowych zwolnień                         
z tego podatku. 

 
 

Punkt 9 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru 
podatku rolnego. 
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Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Pani Bogusława 
Dudkiewicz.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                            
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   - 13 
przeciwnych  -   0 
wstrzymujących  -   1 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXX/263/2016 w sprawie obniżenia ceny 
skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

 
 
 

Punkt 10 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Regulaminu 
określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz 
wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze 
stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych                 
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Sulejów oraz 
wprowadzenia zmian do Regulaminu określającego wysokość nauczycielskiego dodatku 
mieszkaniowego oraz zasad jego przyznawania i wypłacania dla nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 
Sulejów. 

 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor BOJO Pan Michał Kieszkowski.  
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   - 14 
przeciwnych  - 0 
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wstrzymujących  - 0 
 
 

 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXX/264/2016 w sprawie wprowadzenia 
zmian do Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia 
wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych                 
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Sulejów oraz 
wprowadzenia zmian do Regulaminu określającego wysokość nauczycielskiego dodatku 
mieszkaniowego oraz zasad jego przyznawania i wypłacania dla nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 
Sulejów. 

Punkt 11 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia Programu Współpracy Gminy 
Sulejów z Organizacjami Pozarządowymi w 2017 r. 

    
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu  
Pan Sławomir Rybak.  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   - 14 
przeciwnych  - 0 
wstrzymujących  - 0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXX/265/2016 w sprawie wprowadzenia 
Programu Współpracy Gminy Sulejów z Organizacjami Pozarządowymi w 2017 r. 

 
Punkt 12 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/184/2016 Rady 
Miejskiej w Sulejowie z dnia 8 kwietnia 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Piotrkowskiemu.   
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Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa  
Pani Elżbieta Gębalska. 

 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   - 14 
przeciwnych  - 0 
wstrzymujących  - 0 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXX/266/2016 w sprawie zmiany Uchwały                              
Nr XXIII/184/2016 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 8 kwietnia 2016 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu. 
 
 

Punkt 13 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie w ramach 
odszkodowania nieruchomości zamiennej stanowiącej własność Gminy Sulejów. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa  
Pani Elżbieta Gębalska. 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   - 14 
przeciwnych  - 0 
wstrzymujących  - 0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXX/267/2016 w sprawie wyrażenia zgody 
na przyznanie w ramach odszkodowania nieruchomości zamiennej stanowiącej własność 
Gminy Sulejów. 
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Punkt 14 
 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Sulejów. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa  
Pani Elżbieta Gębalska. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   - 14 
przeciwnych  - 0 
wstrzymujących  - 0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXX/268/2016 w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów. 

 
Punkt 15 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej                                 
w Sulejowie w sprawie zwiększonego ruchu transportu tranzytowego. 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam  
Stobiecki.  
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   - 14 
przeciwnych  -  0 
wstrzymujących  -  0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXX/269/2016 w sprawie przyjęcia 
stanowiska Rady Miejskiej w Sulejowie w sprawie zwiększonego ruchu transportu 
tranzytowego. 

Radny 
Rady Powiatu 
Tomasz Michalczyk 
         Zapytał, czy jest to prawda, że Pan Burmistrz podczas rozmowy z Prezydentem 

Tomaszowa  zrezygnował z wariantu W 6 i wariantu W 8 na rzecz Tomaszowa.                      
W niedzielę razem z radnym Grzegorzem Królikiem byliśmy na spotkaniu z posłem 
Telusem, który mówił, że rozmawiał z Panem Burmistrzem  i w tej sprawie trudno się                     
z Panem porozumieć. 

Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

Od dwóch miesięcy na temat S12 trwają pewne półsłówka, które wprowadzają 
mieszkańców gminy w błąd. Ta sprawa jest tak poważna, że robienie z S12 kampanii 
wyborczej jest niegodne mandatu radnego, burmistrza, sołtysa. Jeżeli zaczniemy z S12 
robić przepychankę zrobimy sobie bardzo dużo zła. Zaczęło się w 2015 roku, od 
spotkania w Radomiu, podjęto uchwałę, że wszyscy razem pracujemy na rzecz  budowy 
S12. W 2006 roku powstało stowarzyszenie na rzecz szybkiej budowy S12, gdzie 
przewodniczącym stowarzyszenia został prezydent miasta Radomia. Do tego 
stowarzyszenia przystąpiło miasto Piotrków. Stowarzyszenie podjęło uchwałę, że 
walczymy o budowę S12 od Piotrkowa Trybunalskiego do Sulejowa w pierwszej 
kolejności. W 2011 roku firma „Arkadis” przystąpiła do realizacji projektu 
środowiskowego, którędy ta trasa ma przejść. Było podanych kilka wariantów. 
Spotkanie odbyło się w lutym. Na tym spotkaniu byli mieszkańcy Witowa, Zalesic, nie 
było mieszkańców Sulejowa, Podwłodzimierzowa, Kałku, których domy będą 
wyburzane. Na tym spotkaniu padła propozycja mieszkańców, aby nie prowadzić drogi 
według wariantu W2, który szedł bezpośrednio koło cmentarza, kościoła  tylko, aby 
poprowadzić ją obok Witowa Kolonii, propozycja ta została nazwana wariantem W6. 
Następnie w marcu 2011 roku mieszkańcy Sulejowa, Podwłodzimierzowa i Kałku 
zaproponowali inne stanowisko na podstawie, którego powstał wariant W8, który omija 
naszą gminę. Te warianty zostały zaproponowane, jako warianty po konsultacyjne. Na 
tej podstawie Burmistrz Sulejowa Stanisław Baryła w maju 2011 roku wyraził  
stanowisko, że jest za wariantem W8, radni również wyrażali takie stanowisko. W 2013 
roku firma „Arkadis” zrobiła słaby raport środowiskowy, raport ten został uchwalony na 
spotkaniu Komisji Oceny Przedsięwzięć Inwestycyjnych w styczniu 2013 roku. Taki 
raport akceptują ministrowie, dyrektorzy. Następnie raport ten zaakceptował sejmik 
województwa łódzkiego. Kto może przeczytać setki stron raportu? Ten raport w 
kwietniu 2013 roku trafił do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Łodzi, to 
była pierwsza instytucja, która zaczęła oceniać ten raport pod względem 
środowiskowym. Okazało się, że mieszkańcy zgodnie z ustawą informowali RDOŚ                         
o błędach w tym projekcie. Poprawianie tego projektu trwało ponad 3 lata. W 2010 roku 
firma „Arkadis” na skutek nacisków z RDOŚ zmieniła wariant W6, nikogo o tym nie 
informując. Dyrektor MZK Pan Ireneusz Czerwiński przedstawił stanowisko, że 
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samowolnie zmieniony wariant W6 za bardzo zbliżył się do ujęcia Barbara. Nie zostało 
w raporcie dokładnie zbadane jaki jest wpływ autostrady na wody podskórne. RDOŚ 
nie uwzględnił postulatów mieszkańców, dyrektora MZK, radnych, burmistrza. Podjął 
decyzję, że wariant W6 jest wariantem najlepszym. Raport zawiera mnóstwo błędów, 
które są wręcz manipulacją, więc nie dziwmy się mieszkańcom, którzy są stroną, że 
zwrócili się do Generalnego Dyrektora Ochrony Środowiska. GDOŚ unieważnił 
decyzję, zarządził ponowne jej rozpatrzenie na podstawie dwóch przesłanek: wody 
gruntowe oraz wpływ hałasu na zdrowie ludzi. Na wariancie W6 jest 120 domów, gdzie 
hałas przekracza normy. W raporcie jest mowa o 26 domach. Dzisiaj wszyscy jesteśmy 
pod ścianą. Mamy dwie możliwości, albo się pokłócimy, bo 10 % mieszkańców jest na 
pewno za wariantem W6, 40 % mieszkańców jest za wariantem W8, a 50 % jest za tym, 
aby droga powstała byle gdzie, aby szybko. Jeżeli dopuścimy do tego, aby wszyscy się 
pokłócili stracimy największy argument – jednoznaczność i siłę oddziaływania na S12. 
Jest propozycja żeby budować trasę 74 od Tomaszowa, jest również propozycja, żeby 
wybudować obwodnicę Sulejowa. Obietnica rozpoczęcia budowy S12 w 2020 roku to 
była kampania wyborcza tamtego rządu. Dzisiaj realnie na to patrząc S12 zostanie 
wybudowana dopiero w 2024 roku. Ruch na DK12 to beznadziejna sprawa, mamy tam 
2 skrzyżowania – w Uszczynie i w Przygłowie. W Sulejowie sytuacja jest dramatyczna. 
Od lutego mamy 4 osoby  śmiertelne, 23 poważne wypadki. Musimy zdecydować  czy 
dla nas jest ważniejsza płynność ruchu czy bezpieczeństwo mieszkańców. Jeżeli 
bezpieczeństwo jest ważniejsze to walczmy o światła, ale to całkiem zablokuje płynność 
ruchu. Żeby światła nas ochroniły, a jednocześnie nie zablokowały trasy dla nas 
musielibyśmy wybudować drogę Łęczno-Kłudzice, oczywiście kosztem inwestycji 
drogowych. 
 

 
 

 
Punkt 16 

 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Sulejów do 
Stowarzyszenia jednostek samorządu terytorialnego na rzecz budowy drogi          
ekspresowej S12. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam  
Stobiecki.  
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   -        14 
przeciwnych  -         0 
wstrzymujących  -         0 

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXX/270/2016 w sprawie przystąpienia 
Gminy Sulejów do Stowarzyszenia jednostek samorządu terytorialnego na rzecz 
budowy drogi ekspresowej S12. 

 

Radny 
Władysław Czerwiński 
                Zapytał, czy zapis § 10 p. 2 zobowiązuje nas do uiszczania opłat na działalność  
                tego stowarzyszenia.  
 
 
Radca Prawny 
Barbara Balcerzyk Bojarczuk 
               Wyjaśniła, że ta uchwała decyduje o przystąpieniu Gminy Sulejów do  
               stowarzyszenia. Nie nakłada na nas obowiązku ponoszenia kosztów  
               związanych z działalnością tego stowarzyszenia.  
 

 
Punkt 17 

 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały na udzielenie pomocy 
finansowej Gminie Aleksandrów. 
 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam  
Stobiecki.  

 
 
Prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. 
 
za   - 14 
przeciwnych  -  0 
wstrzymujących  -  0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr XXX/271/2016 w sprawie uchylenia 
uchwały na udzielenie pomocy finansowej Gminie Aleksandrów. 

 
 

Punkt 18 
 

Interpelacje radnych. 
 
Radni nie zgłosili interpelacji.  
 
 

 
Punkt 19 

 
Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki przedstawił informację o złożonych 
interpelacjach. 

 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 

        Zacytował ze Statutu Gminy następujące paragrafy:  
 

           § 11. 1.Z zastrzeżeniem art. 12 ustawy o samorządzie gminnym Rada jest 
organem stanowiącym i kontrolnym w gminie. 

§ 14.1.Do właściwości Rady należą wszystkie sprawy z zakresu działania Gminy, 
o ile ustawy nie stanowią inaczej. 

§ 54.1.Organem wykonawczym Gminy jest Burmistrz. 

§ 55.1.Burmistrz wykonuje uchwały Rady i zadania Gminy określone przepisami 
prawa. 

§ 56.1.Burmistrz wykonuje zadania przy pomocy Urzędu. 

 
 
Radny 
Rafał Fogiel 

 Na przedostatniej sesji Rady Miejskiej specjalnie sprowokowałem pewną sytuację. 
Sam byłem świadkiem dwóch stanowisk, które Pan reprezentuje, te dwa 
stanowiska są zupełnie odmienne. Panie Burmistrzu, nie do końca jest Pan szczery 
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z mieszkańcami. W momencie, gdy walczymy o budowę drogi S12 i używamy 
pewnych argumentów to trzeba być konsekwentnym w tym co się mówi.   

 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
          Poinformował, że była ostatnio przeprowadzona kontrola żłobka. 
          Kontrola była przeprowadzona z ramienia Wojewody Łódzkiego 
          i wypadła bardzo pozytywnie.  
          Stwierdził, że uda się tą inwestycję zrealizować.  
 
 
          Poinformował, że odpowiedzi na postawione wnioski będą udzielać pracownicy  
          Urzędu Miejskiego i Skarbnik Gminy. 
    
   
Burmistrz oraz radny Jan Ratajczyk opuścili obrady sesji w celu podpisania umowy                           
w Urzędzie Miejskim. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę. 

Radny 
Sławomir Szczur 
         Poinformował, że nie odbyło się żadne spotkanie w sprawie projektu budżetu  
         na 2017 r.  Pan Burmistrz z radnym także nie konsultował projektu budżetu na 2017 r.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
 Według ustawy samorządowej Burmistrz składa na ręce Przewodniczącego do                              

15 listopada projekt budżetu na następny rok. Według wszelkich norm i tego jak to się 
odbywa w innych gminach Przewodniczący dalej przekazuje projekt budżetu wszystkim 
radnym. U nas taka forma nie została przyjęta, projekt został mi podany przez biuro 
rady. Projekt ten będzie analizowany na komisjach w grudniu. Nic nie stoi na 
przeszkodzie, aby cała rada spotkała się i porozmawiała wspólnie na ten temat. 
Tematyką dzisiejszej sesji nie jest budżet 2017 roku.  

 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
        Prosił o ustawienie znaku „zakaz wjazdu pojazdów powyżej 3,5 t” na ul. Łącznej. 
 
        Zapytał, dlaczego nikt z radnych nie był zaproszony na posiedzenie z udziałem  
        Komisji Bezpieczeństwa. Radni najlepiej są zorientowani na co należy zwrócić  
        uwagę na ich terenie.  
 
        Poruszył sprawę założenia monitoringu na terenie Gminy Sulejów.  
        Mieszkańcy i radni popierali założenie monitoringu. W 2015 roku został opracowany 
        projekt, żeby to zadanie zrealizować. Obecnie dotarło pismo, z którego wynika, że koszt  
        tego zadania szacuje się na 300.000 zł, a takich środków nie ma w budżecie na 2016 r.  
        W budżecie na 2017 r. zadanie to także nie zostało ujęte.  
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Radny 
Włodzimierz Warmus 
            Poinformował, że nie jest zadowolony z udzielonej odpowiedzi na interpelację  
            złożoną na sesji w dniu 28 października 2016 r.   
            Powinienem otrzymać informacje jakie były przyczyny zadłużenia ( zatrudnienie, 
            marnowanie materiału) w Miejskim Zakładzie Komunalnym w Sulejowie.  
            Oczekuje na wyczerpującą odpowiedź.  
 
 
 
Kierownik Referatu OR 
Ilona Zawisza 
           Poinformowała, że będzie przeprowadzona taka kontrola zewnętrzna. Obecnie trwa 
zapytanie audytowe. Jedno z zadań to kontrola w Miejskim Zakładzie Komunalnym. 
 
 
 
Radny 
Grzegorz Królik 

Zapytał Pana Przewodniczącego, dlaczego jego wypowiedź z poprzedniej sesji nie 
została w całości umieszczona w protokole.  

Pan Burmistrz rozmawiał z władzami Tomaszowa, po odsłuchaniu ostatniej sesji 
zadzwonił do mojego pracodawcy i naopowiadał mu nieprawdziwych rzeczy, 
zasugerował mu, żeby mnie zwolnił. 

Mieszkańcy ul. Piaskowej i ul. Rudnickiego proszą mnie o postawienie znaku                          
o ograniczeniu do 40 km/h, a na ul. Piaskowej nawet do 30 km/h.  

 

Na salę obrad powrócił Burmistrz Wojciech Ostrowski i radny Jan Ratajczyk.  

Radny  
Jacek Ciapała 
       Poinformował, że od 2 miesięcy zgłasza naprawę oświetlenia ulicznego                                              
       w miejscowości Biała od Nr 26 do zakrętu na Krzewiny oraz przy strażnicy OSP 
       i świetlicy wiejskiej.  
      
       W miejscowości Bilska Wola przy strażnicy OSP także jest awaria oświetlenia  
       ulicznego. 
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
         Podziękował, pracownikom urzędu za bieżące naprawy dziur w drogach,  
         za pracę równiarki na drodze Łęczno – Łazy Dabrowa oraz za prace porządkowe.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki  

Poinformował, że otrzymał kilka skarg na działanie Przychodni Rejonowej w 
Sulejowie. Zwróciłem się na piśmie do Dyrektora Państwowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Piotrkowie Tryb. o pilną interwencje w tej placówce. W przychodni 
brakuje obsady lekarskiej. 

 
 
Radny  
Rafał Fogiel 

        Prosił o dowiezienie kamienia na ulice Krzywą.  
        Zgłosił naprawę oświetlenia ulicznego na ulicy Słonecznej  przy Nr 55 i posesji 
        Pana Balińskiego.  

 
 
Radny 
Jan Ratajczyk 

       Podziękował pracownikom urzędu, radnym , sołtysom za wsparcie w sprawie  
       budowy sali gimnastycznej w Witowie.  

 
 
 
Radny Rady Powiatu 
Tomasz Michalczyk 

  Wyjaśnił, że wspólnie z radnym Grzegorzem Królikiem interweniowali 
   w sprawie Przychodni Zdrowia w Sulejowie.  
   Otrzymałem pismo w sprawie Przychodni Zdrowia w Sulejowie, które  
   przekazałem Burmistrzowi Sulejowa.  

 
               Poinformował, że w Sulejowie powstało koło PiS. Został już wybrany zarząd.  
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński   
              Zapytał, czy jest to prawda, że Pan Burmistrz był u Prezydenta Tomaszowa Maz.  
              i tam oznajmił, że nie chce S 12. Nie padła konkretna odpowiedź na pytanie radnego   
              Tomasza Michalczyka. 
 
              Prosił o wyjaśnienie dlaczego Pan Burmistrz nie chce założyć monitoringu. 
              Zadanie to nie zostało ujęte w budżecie na 2017 r.  
              Jeżeli zastaną założone światła to w znacznym stopniu utrudni to życie  
              naszych mieszkańców.  
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

   Poinformował, że rozmawiał z prezydentem Tomaszowa na temat pogłębiania Pilicy.        
Mówiąc na sesji o czym rozmawialiśmy z prezydentem Tomaszowa w cztery oczy, 
podważa się autorytet Pana Prezydenta. Pan Prezydent jest bardzo nam życzliwy, 
dostrzega wspólny interes Tomaszowa i Sulejowa jakim jest Zalew Sulejowski, 
popiera pogłębianie Pilicy 

Radny 
Ireneusz Kuczyński   
            Zapytał, czy nasza Gmina Sulejów posiada udziały w nieruchomościach GS”SCH”                     
            w Sulejowie.                           
 
         
Radca Prawny 
Barbara Balcerzyk - Bojarczuk 
           Stwierdziła, że Gmina Sulejów nie posiada udziałów w nieruchomościach GS”SCH”.  
 
                          
Radny 
Ireneusz Kuczyński   
           Zapytał, czy będzie zainstalowana winda i toaleta dla osób niepełnosprawnych                                 
            w Przychodni Zdrowia w Sulejowie.  
 

Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
            Poinformował radnych, że odpowiedzi na dzisiejsze wnioski i zapytania udzieli 
            na piśmie – ustnie nie będzie odpowiadał.                                          
  

Sołtys 
Rolka Kazimierz 

Zapytał, dlaczego sołtysi nie zostali zapoznani z projektami stawek podatków i opłat  
Lokalnych oraz organizacją „Akcji Zima 2016/2017”. 
 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki  

Na etapie projektowania uchwał debatują nad nimi komisje stałe Rady Miejskiej. 
Informację o terminach komisji zawsze są publikowane na stronie Sulejowa. Jeżeli 
ktoś chciałby na nich być komisje są otwarte. Gotowy projekt jest uchwalany na 
sesji, a potem zamieszczany na stronie Sulejowa w zakładce „prawo”.  Jeżeli ktoś 
nie ma dostępu do internetu to może przyjść do biura Rady i tam dokumenty są do 
wglądu. Informacji na temat „Akcji Zima” jeszcze nie otrzymaliśmy, nie wiemy kto 
będzie obsługiwał Akcję Zima. Odnośnie pytania o dyrektora MZK proszę                            
o odpowiedź Pana Burmistrza. 
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
           Wyjaśnił, że był ogłoszony konkurs na Dyrektora w Miejskim Zakładzie  
           Komunalnym i po dokładnym przeanalizowaniu wszystkich kandydatów konkurs    
           unieważniliśmy. Nie mieliśmy pewności czy którykolwiek z kandydatów spełnia nasze  
           wymagania. Nie znamy kandydatów i nie łatwo jest podjąć taką decyzję.  
           Zaproponowaliśmy jednemu z kandydatów, którego uważaliśmy za najlepszego p.o.  
           Dyrektora MZK na pół roku. Będziemy mogli ocenić człowieka przez pół roku i  
           podjąć decyzję. Daliśmy mu taki warunek, aby na 1 stycznia  zadłużenie Miejskiego  
           Zakładu Komunalnego z 2016 r. wyszło na zero. 14 listopada został powołany pełniący  
           obowiązki Dyrektora w Miejskim Zakładzie Komunalnym Pan Janusz Dąbrowski.  
 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
          Zapytał, czy Przewodniczący Komisji Zdrowia, Wychowania, Oświaty, Kultury 
          i Sportu może uczestniczyć w spotkaniu na którym będą poruszane sprawy dotyczące  
          funkcjonowania Przychodni Zdrowia w Sulejowie i Ośrodka Zdrowia w Przygłowie.  
            
 

W protokole sesji umieszczane są dokładne wypowiedzi radnych, dlatego też takie  
same zasady należy stosować w stosunku do mieszkańców zabierających głos.  
Należy podać imię i nazwisko mieszkańca i treść jego wypowiedzi.  
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki  

 Sesja jest nagrywana przez pracownika Urzędu Miejskiego i nagranie to jest 
własnością Urzędu Miejskiego. W jakiś dziwny sposób to nagranie trafia później do 
TV Sulejów i fragmenty moich i innych wypowiedzi są wyrywane  z kontekstu                     
i parodiowane. Nie rozumiem jak to nagranie trafia do TV Sulejów. Portal nie ma 
nawet administratora. Ja mogę tylko przypuszczać kto za tym stoi. 
 
 

 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 

Przede wszystkim Burmistrz i radni są osobami publicznymi i trzeba być gotowym 
na krytykę opinii publicznej. Pracownicy Urzędu Miejskiego nie są osobami 
publicznymi, przychodzą tutaj, ponieważ dostają ode mnie takie polecenie. Jeżeli 
pracownik powie, że nie chce być nagrywany będzie to uszanowane. Mieszkańcy 
również nie są osobami publicznymi, więc żeby ich nagrać potrzebna jest ich zgoda. 
Urząd nie ma możliwości technicznych, aby puszczać nagranie sesji ze swojej 
strony, więc puszczamy film z serwisu Youtube, stamtąd ten film może ściągnąć 
każdy.  
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Radca Prawny 
Barbara Balcerzyk - Bojarczuk 

Poinformowała, że część osób to osoby publiczne i ochrona ich nie obejmuje.  
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 

Zapytał w imieniu mieszkańców, dlaczego biura Miejskiego Zakładu Komunalnego 
zajmujące się sprawami wodociągów i kanalizacji zostały przeniesione na  
oczyszczalnię ścieków. Jest to bardzo niewygodne dla mieszkańców. 

 
 
Radny 
Sebastian Gaik 

Zapytał prawnika, czy wizerunki osób występujących, nie będących osobami 
publicznymi na jawnie pracującej sesji Rady Miejskiej mogą być domyślnie nie 
ujawniane, jeżeli nie wyrazili takiej woli w trakcie swojej wypowiedzi. 

           
Radca Prawny 
Barbara Balcerzyk - Bojarczuk 

Uważa, że nie można naruszać wizerunku i dobra osobistego osób uczestniczących                        
w sesji, które nie są osobami publicznymi.  
 
 

Radny 
Sebastian Gaik 

Stwierdził, że sesja Rady Miejskiej w Sulejowie od jej rozpoczęcia do zamknięcia  
obrad jest jawna.  
Proszę o przygotowanie opinii prawnej czy wypowiedzi osób, które nie są osobami  
publicznymi nie można upubliczniać.  
 

 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 

Zapytał, czy na ulicę Góra Strzelecka zastanie dowieziony tłuczeń.  
 

 
Radny 
Paweł Wąs 
        Poinformował, że w Sulejowie przy ulicy Rynek jest siedziba Miejskiego Zakładu  
        Komunalnego i tam można zgłaszać wszelakie awarie oświetlenia ulicznego.   
        Zgłoszona awaria jest usunięta w przeciągu kilku dni.  
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Radny Rady Powiatu 
Zbigniew Sarlej  

Poinformował, że we wtorek o godzinie 1000  w budynku Starostwa odbędzie się  
spotkanie w sprawie Przychodni Zdrowia w Sulejowie i Ośrodka Zdrowia                                       
w Przygłowie.  

 
 

 
Punkt 20 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XXX sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 23 listopada 2016 r.                              
o godzinie 1215.                       

 

 

 
 

 
 

 

 


	Radni obecni na sesji:
	Radni nieobecni na sesji:
	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
	Zakończenie obrad.

